
Referat: Programutvalget for forskning og forskerutdanning (PFF) 

20.september, 2011, klokken 09.15 – 11.15 

Tilstede:  Anne Aamdal Scheie, Anne Bjørg Tveit, Bjørn Øgaard, Petter Wilberg, Øystein Holm-
Haagensen  og Dag Ørstadvik til sak 1 og 2. Ståle Petter Lyngstadaas sendte inn kommentarer til 
sakene, som ble formidlet på møtet.  
Referent: Knut Gythfeldt 

Dagsorden: 

Saker til behandling:   

1. Godkjenning av core curriculum i opplæringsdelen.   
• Diskusjon om mulige synergieffekter mellom spesialist- og PhD-utdannelsen; bred 

enighet om stort potensial og mange administrative utfordringer.  
• Core curriculum-kurs gir full uttelling i PhD-opplæringsdelen.  

2. Overlapping av introduksjonskurset.  
Introduksjonskurset på spesialist-utdannelsen og MED/OD (MF9010) er komplementære.  

3. Søknad om fritagelse fra introduksjonskurset   
Godkjent, med forebehold om at kandidaten selv tar ansvar for å fylle vitenskapsteori- og 
etikkdelen andre steder.  

4. ECTS for seminaret i København  
Nordiske PhD-seminarer skal i forhold til kreditering av ECTS telles på samme måte som det 
nasjonale Geilo-seminaret.  

5. Godkjenning av opplæringsdelen  
Godkjent. 

6. Oslo Priority Talks 
• PFF støtter en revitalisering av Oslo Priority Talks, forslaget legges fram for dekan i 

ledermøtet. PFF ønsker at Oslo Priority Talks skal:  
• ha et bredt nedslagsfelt, og skal ikke være for faglig spisse.  
• Arrangere en forelesning skal arrangeres en gang i året. 
• Fakultetet dekker utgifter for foreleser, så forelesere som er i Oslo ved anlegning av noe 

annet prioriteres (forelesere hvor reise ikke må betales prioriteres).  
• Fagavdelingene må komme med innspill og forslag til forelesere, samt administrere det 

praktiske rundt foreleseren.  
• Invitasjon sendes ut fra fakultetsadministrasjonen sentralt og ikke fra fagavdelingen.  

7. Forskerprofil til web  
Fagavdelingene må nominere kandidater.  

8. Møter for høsten  
- 18. oktober  



- 15. november 
- 20. desember 

Eventuelt  

9. Burde spesialister kunne søke noen midler til forskning? 
PFF er positive til at det burde være mulig for spesialister å søke noe forskningsmidler. Disse 
midlene bør hentes fra bevilgningen som følger spesialister, og ikke de ordinære midlene.  

10. Burde påtroppende og avtroppende professorer holde åpne velkomst/ 
avskjedsforelesninger 
PFF er positive til forslaget. Forelesningene skal ikke være obligatoriske men fagmiljøene 
oppfordres sterkt til å gjennomføre dette.   

11. Diskusjon om nivå 1 og 2 publikasjoner; hva burde OD foreta seg i forhold til å "rydde 
opp" listene. 
Fagmiljøene må oppfordres videre til å nominere tidskrifter.  

Orienteringssaker 

1. Tilbakemelding fra faglærer – OD9210 
Leif Sandvik har kommentert PFF sitt innspill til statistikk-kurset (OD9210). 
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